
ivar.solheim@by'ggraad.no

Fra:
Sendt:
Til:
Emne:

Tina Pedersen <tina-pedersen@hotmail.com>
tirsdag 21. september 2021 11 :22
ivar.solheim@byggraad.no
Vs: VA avklaring 126/11

Fra:Silje Karlsen Eik <silje.eik@alver.kommune.no>
Sendt:mandag 28. juni 2021 14:15
Til: tina-pedersen@hotmail.com <tina-pedersen@hotmail.com>
Kopi:Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no>
Emne:VS: VA avklaring 126/11

Hei Tina, visar til samtale på fredag.
Arne har svartdeg den 12. mai. Mogleg at e-posten har hamna i søppelpost.

Sjå svarmed raudt nedanfor.

Venleg helsing
Silje K. Eik I Rådgjevar, Eigedomsforvaltning VA
Telefon: 56 37 56 74

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

ALVER
KOMMUNE

Fra:Arne Helgesen <arne.helgesen@alyer.kommune.no>
Sendt:onsdag 12. mai 202113:45
Til:Tina Pedersen <tina-pedersen@hotmail.com>
Emne:Sv: VA avklaring 126/11

Me har tidligare fått fortalt at det på eksisterande vassledning til Mongstad er laga til kummer for

tilkobling av vatn og at me kan koble oss på denne ved etablering av bustad. Det er korrekt.

Når det gjeldt kloakkløysing har me og blitt fortalt at det ligg til rette for dette og tilkobling her også. Her
skal det og etablerast ein pumpestasjon på Litlås som me og kan benytte oss av når denne er etablert.
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Avlpsleding som går til Litlås, er avslutta på sørsida av FV 57. Det er ein langsiktig plan om å bygge ein

avlpspumpestasjon, dersom det blir større utbygging i dette området

Du sit gjerne på nokre svar ang tidspunkt for etablering her og om ka alternative løysingar som fins?

Tidspunkt for etablering kan eg ikkje sei noko om, dersom det blir stor utbygging i området, kan den

komme, vist ikkje, kan det bli langt fram i tid. Alternativ løysing er privat avløpsanlegg i byggefeltet, er

ikkjke sikker på om det er felles preivat, eller om det er utbygger som eig anlegget.

I tillegg gjeldt det vegen. Me ynskjer å bruke den eksisterande vegen som tilkomstveg til evt tomt. Har dog

aldri fått noko skriftleg på at me kan benytte denne vegen til bustadformål, noko eg forstod på Knut at me

heilt klart kan då vegen er på vår eigedom. Praktisk sett, er det ingenting i vegen for å bruke veg, men den

er vel kun intakt frå Kvernhuselva til Storevika.

Uansett er dette noko som må avklaras -godkjennes i ei byggesak.

Lurar då på om det er mogleg at du kan hjelpe meg med ei uttale når det gjeldt veg, vatn og kloakk løysing

slik at me kan bruke dette til grunnlag i søknadsprosessen dersom me kjem så langt. Prosessen står litt å

kviler på dette då me nesten må få det avklart før me går noko vidare.

Det einaste eg kan hjelpe deg med i denne saken er vatn, det vil ikkje væra noko problem med tilkopling til

kommunalt nett.

Fra:Tina Pedersen <tina-pedersen@hotmail.com>
Sendt:tirsdag  6.  april  202111:43
Til:Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no>
Emne:VA avklaring 126/11

Hei,

Har tidligare vore i kontakt med Knut Espetveit angåande VA løysingar i Storevika i Hopsvagen (126/11).

Som me tidligare har snakka med Knut om, har me eit stort ynskje om å bygge einebustad i Storevika.

I den forbindelse treng me nokre avklaringar som me kan ta med vidare ifm evt søknad.

(Sendte først denne førespurnaden til Knut, men han sa at han var sendt saka vidare til deg og at eg skulle

ta direkte kontakt med deg.)

Me har tidligare fått fortalt at det på eksisterande vassledning til Mongstad er laga til kummer for

tilkobling av vatn og at me kan koble oss på denne ved etablering av bustad.

Når det gjeldt kloakkløysing har me og blitt fortalt at det ligg til rette for dette og tilkobling her også. Her

skal det og etablerast ein pumpestasjon på Litlås som me og kan benytte oss av når denne er etablert.

Du sit gjerne på nokre svar ang tidspunkt for etablering her og om ka alternative løysingar som fins?

I tillegg gjeldt det vegen. Me ynskjer å bruke den eksisterande vegen som tilkomstveg til evt tomt. Har dog

aldri fått noko skriftleg på at me kan benytte denne vegen til bustadformål, noko eg forstod på Knut at me

heilt klart kan då vegen er på vår eigedom.

Lurar då på om det er mogleg at du kan hjelpe meg med ei uttale når det gjeldt veg, vatn og kloakk løysing

slik at me kan bruke dette til grunnlag i søknadsprosessen dersom me kjem så langt. Prosessen står litt å

kviler på dette då me nesten må få det avklart før me går noko vidare.

Håpar du kan hjelpe meg her.
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Hyrer fradeg ?

Mvh
Tina Solberg Pedersen
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